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Rada Miejska w Prudniku 
Radni 

Protokół XIX/2025 
 

Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 
/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 
 
XIX Sesja w dniu 2025-04-28 
Obrady rozpoczęto 2025-04-28 o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 12:31 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
Obecni: 
1. Marek Bień 
2. Rafał Bolibrzuch 
3. Leszek Czereba 
4. Krzysztof Fejdych 
5. Renata Heda 
6. Grażyna Hołda 
7. Alicja Isalska 
8. Grzegorz Jędrzej 
9. Łukasz Karpowicz 
10. Ireneusz Licznar 
11. Paweł Licznar 
12. Edward Mazur 
13. Stanisław Mięczakowski 
14. Mieczysław Partyczny 
15. Witold Rygorowicz 
16. Aneta Samotus 
17. Zygmunt Trojniak 
18. Bartosz Trytek 
19. Jacek Urbański 
20. Andrzej Włosek 
21. Wiesław Zawiślak 
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 
/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 
 
Lista gości na posiedzeniu 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 
Wiceburmistrz Wiesław Kopterski, 
Skarbnik Gminy Wioleta Zator, 
Radca Prawny Katarzyna Staniaszek, 
Główna Księgowa prudnickiego Ośrodka Kultury Beata Faltyn, 
Kierownik ds. Bibliotek Izabela mazur, 
Kierownik Kina Diana Jarosław Pytel, 
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Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk, 
Dyrektor Agencji Sportu i Promocji w Prudniku Małgorzata Halek 
 
 
1. Sprawy organizacyjne: 
 a) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak. 
W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 21 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, 
co stanowi wymagane quorum. Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są 
transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane 
zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn Informacji Publicznej Gminy Prudnik 
pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową www.prudnik.pl. Zakomunikował, 
że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni wyrażają zgodę na 
przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust.1c 
Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 
w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 
sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 
Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku 
znajduje się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 
Przewodniczący Rady przywitał radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 
transkrypcji, która jest integralną częścią protokołu. 
 
 b) Zmiana porządku obrad. 
Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak złożył wniosek o zmian ę porządku obrad. 
/Zgodnie z pkt. 1b transkrypcji/ 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do pkt. 11 porządku obrad druku nr 240a - 
Projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
użytkowych wchodzących w skład lokalowego zasobu Gminy Prudnik 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Urbański 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
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Wobec powyższego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
Radny Stanisław Mięczakowski zgłosił wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej w Prudniku (druk 
nr 250). 
/zgodnie z transkrypcją/ 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad wycofanie z obrad uchwały dot. Młodzieżowej Rady Miejskiej 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Urbański 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
 
 c) Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27.03.2025 r. 
Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 
w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni 
nie wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej w dniu 27.03.2025 r. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27.03.2025 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Urbański 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
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2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 
Sprawozdanie z  działalności Burmistrza Prudnika za okres od 27 marca  do dnia 
28 kwietnia 2025 roku. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 
1. Dzisiejsze sprawozdanie rozpocznę od gratulacji, po wygranym meczu MKKS Siarka 
Tarnobrzeg i zwycięstwie Rysi Sochaczew nad MKKS Koszalin nasz prudnicki MKS 
SMYK zdobył awans do drugiej ligi. Gratulujemy przede wszystkim zawodnikom i 
trenerom spełnienia marzeń i stawianych przed sobą  celów. 
2. Gmina Prudnik w dniu 20.03.2025r. złożyła do Ministerstwa Sportu  wniosek o 
dofinansowanie przywrócenia funkcji hali sportowej „Obuwnik” w Prudniku zniszczonej 
podczas powodzi we wrześniu 2024r. w ramach programu Odbudowy Infrastruktury 
Sportowej 2024 na kwotę 34 231 982,00 zł co stanowi 99% wartości całkowitej zadania 
tj. 34 577 760,00 zł.  Wykonany program  funkcjonalno użytkowy odbudowy hali zakłada 
jej odbudowę, a w konsekwencji jej rozbudowę. Nowy obiekt zostanie dodatkowo 
wyposażony o zaplecze sanitarne, szatnie, nowe trybuny oraz o zaplecze parkingowe. 
Przypomnę, że hala została wybudowana pod koniec lat siedemdziesiątych i  wraz z 
hotelem i torem łuczniczym stanowiła łuczniczy kompleks szkoleniowy. 22 kwietnia 1997 
roku  Klub Sportowy OBUWNIK przeniósł na gminę Prudnik nieodpłatnie prawo 
użytkowania wieczystego gruntu i własności budynku.  Do tej pory nazwa hali jest 
nierozerwalnie związana z Klubem Łuczniczym Obuwnik. Opracowując program  
funkcjonalno użytkowy oraz rozmach rozbudowy obiektu na uwadze mieliśmy przyszłe 
jego wykorzystanie w tym przede wszystkim na: 
- obiekt łuczniczy, parametry hali pozwalają na wykorzystanie jej do zawodów pod 
dachem, które do dnia powodzi odbywały się w tym obiekcie; 
- piłki koszykowej, mając na uwadze tradycje koszykarskie Prudnika, 
- inne dyscypliny: karate, siatkówka, piłka nożna halowa. 
W dniu 17.04.2025r. w Ministerstwie Sportu i Turystyki na zaproszenie Sekretarza Stanu 
Piotra Borysa odbyło się spotkanie robocze z udziałem przedstawicieli Gminy Prudnik, 
właściciela hotelu „Olimp” oraz Prezesa Polskiego Związku Łuczniczego. Celem 
spotkania było przyszłe funkcjonowanie hali sportowej „Obuwnik” przy ul. Łuczniczej w 
Prudniku. 
W trakcie spotkania omówiono możliwości zachowania dotychczasowej funkcji hali, 
która od momentu jej powstania dedykowana była sportom łuczniczym. Przedstawiona 
została propozycja współpracy pomiędzy samorządem, sektorem prywatnym a Polskim 
Związkiem Łuczniczym w zakresie zagospodarowania obiektu oraz jego wykorzystania 
jako centralnego punktu szkoleniowego tej dyscypliny sportu. Podkreślono również 
znaczenie lokalizacji hali – w bezpośrednim sąsiedztwie hotelu „Olimp” – co stwarza 
korzystne warunki logistyczne dla zawodników i sztabów szkoleniowych. 
Uczestnicy spotkania zgodnie zadeklarowali wolę dalszej współpracy oraz wsparcie dla 
działań mających na celu odbudowę i rozwój infrastruktury sportowej w Prudniku. 
Kolejnym krokiem będzie podpisanie porozumienia określające warunki współpracy 
pomiędzy Gminą Prudnik, Polskim Związkiem Łuczniczym i Właścicielami Hotelu 
„Olimp” w zakresie utworzenia centrum szkoleniowego dla łucznictwa, które ma 
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wspierać przygotowania zawodników do igrzysk olimpijskich oraz zawodów krajowych i 
międzynarodowych.  
 
 
3. Gmina Prudnik 1 kwietnia wystąpiła z wnioskiem do Wojewody Opolskiego o 
udzielenie pomocy finansowej na usuwanie skutków powodzi w tym odpadów 
popowodziowych z terenu gminy Prudnik.  
Szacowana ilość odpadów do odbioru: 1 000,00  Mg. 
Szczegółowe szacowanie kosztów: 
Cena 1 180,00 zł netto  – koszt zbierania, załadunku, transportu i zagospodarowania 
odpadów 1 Mg odpadów popowodziowych, w tym: 
- 350,00 zł – koszt zbierania, załadunku i wynajmu sprzętu, 
- 830, 00 zł – transport i zagospodarowanie odpadów popowodziowych.  
Cena za 1 Mg odpadów popowodziowych – 1 274,40 zł brutto. 
Przewidywana wartość zadania: 1 275 000,00 zł. Gmina uzyskała wnioskowane środki, 
a  w dniu dzisiejszym zostanie ogłoszony przetarg.  
4. W  ramach Projektu Transformacji Energetycznej i Rozwoju Energii Odnawialnej  od 
30 marca do  3 kwietnia 2025r. uczestniczyłem w wizycie studialnej w Norwegii 
organizowanej przez Związek Miast Polskich,  której celem było zapoznanie się z 
najlepszymi praktykami wdrażania rozwiązań energetyki odnawialnej oraz innowacjami 
technologicznymi wspierającymi transformację energetyczną na poziomie lokalnym. W 
Oslo zapoznaliśmy się z funkcjonowaniem Agencji Klimatycznej , jej zadaniami i 
budżetem.  Przedstawiony został nam projekt budownictwa zeroemisyjnego , 
wizytowaliśmy również plac budowy zeroemisyjnej. Pracownicy Agencji przedstawili nam 
rozwiązania magazynowania energii, a także funkcjonowania transportu zeroemisyjnego 
w Oslo.    Wyjazd był okazją do zapoznania się z nowoczesnymi rozwiązaniami 
stosowanymi w norweskich miastach, które zaczynają już  być stosowane również w 
infrastrukturze polskich miast. 
5. W dniu 31 marca br Gmina Prudnik otrzymała informację, iż złożony w ramach naboru 
wniosków w ramach programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 (FEO 
2021-2027) Działanie 3.1 Mobilność miejska projekt pn „Wzrost mobilności na obszarze 
Subregionu Południowego”, którego jednym z partnerów jest Gmina Prudnik (oprócz 
Powiatu Głubczyckim, Gminy Branice, Gminy Pakosławice oraz Gminy Głubczyce 
pełniącej rolę Lidera projektu) został ujęty na liście zadań, które otrzymają 
dofinansowanie. W ramach przedmiotowego projektu Gmina Prudnik zrealizuje zadania 
pn „Budowa ciągu pieszo-rowerowego oraz infrastruktury drogowej transportu 
publicznego ulicy Przemysłowej w Prudniku”, które swoim zakresem rzeczowym 
obejmuje m.in. następujące wydatki kwalifikowalne : 
- wycinkę drzew znajdujących się w kolizji,  
- wykonanie koryta jezdni i ścieżki pieszo rowerowej, 
- wykonanie podbudowy jezdni i ścieżki pieszo rowerowej, 
- montaż krawężników i obrzeży wzdłuż drogi i ścieżki pieszo rowerowej,  
- wykonanie jezdni o szerokości 7,0 m z nawierzchnią bitumiczną, 
- wykonanie jednostronnego ciągu pieszo – rowerowego o szerokości 3,0m, 
- wykonanie zjazdów, 
- przebudowę skrzyżowań,  
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- budowę kanalizacji deszczowej, 
- budowę oświetlenia ulicznego z systemem sterowania, 
- budowę kanalizacji teletechnicznej, 
- budowę kanału technologicznego,  
- wykonanie zatoki autobusowej wraz z wiatą przystankową, 
- wykonanie zadaszonej i utwardzonej wiaty parkingowej dla rowerów - 20 sztuk. 
Wyposażenie wiaty: stacja naprawy rowerów, parking dla rowerów 20 sztuk, 2 ławy, stół 
(8 osób) i kosz na śmieci. 
- zabezpieczenie istniejących sieci uzbrojenia podziemnego, 
- wykonanie nasadzeń i terenów zielonych. 
Długość wykonanego nowego  odcinka drogi wynosić będzie ok. 385,92 mb. 
Opracowany w miesiącu lipcu 2023 r. - w oparciu o Program Funkcjonalno Użytkowy 
kosztorys - inwestorski oszacował wartość w/w pełnego zakresu rzeczowego w 
wysokości brutto 4 103 774,54 zł. a Gmina Prudnik otrzyma całe wnioskowane 
dofinansowanie projektu w kwocie 3 732 382,95 zł. 
Harmonogram projektu przewiduje jego realizację w roku 2026 r., która poprzedzona 
zostanie opracowaniem pełnej dokumentacji budowlanej oraz uzyskaniem niezbędnych 
pozwoleń co zostało zaplanowane w harmonogramie na rok 2025.  
Pragnę ponadto poinformować, iż niniejszy projekt wraz kolejnymi projektami 
dotyczącymi : ul. Meblarskiej, który otrzymał 100%-owe wsparcie ze środków w ramach 
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2025 rok oraz projektem budowy nowego 
odcinka drogi ul. Przemysłowej, który otrzymał już dofinansowanie w ramach programu 
Polski Ład kompleksowo rozwiązuje temat uzbrojenia terenów Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej w niezbędną infrastrukturę nie tylko drogową ale i wodno-kanalizacyjną.  
Na szczególne podkreślenie zasługuje fakt, iż trzy etapy uzbrojenia terenów 
inwestycyjnych zlokalizowanych w ciągu ulicy Przemysłowej to trzy projekty, które 
skutecznie pozyskały środki zewnętrzne na jego realizację w skumulowanej kwocie 
21 385 192,19 zł stanowiącej aż 97% skumulowanej wartości tychże trzech etapów 
uzbrojenia przedmiotowych terenów. 
6. Zgodnie z planem budżetu na 2025 rok, prowadzone są następujące procedury 
przetargowe: 

1) 04.04.2025 r. podpisano umowę na budowę drogi ul. Działkowej Prudnik – Łąka 
Prudnicka z firmą: ROCON Sp. z o.o., ul. Porcelitowa 13, 49-130 Tułowice na 
kwotę 6 751 470,00 zł. 

2) rozstrzygnięto przetarg na dostawę materiałów i wyposażenia niezbędnego do 
realizacji działań projektu pn. „Serce łamie granice”. W dniu 15.04.2025 r. 
podpisano umowę z firmą: UNITRON Tadeusz Robaszewski, ul. Broniewskiego 
15, 47-225 Kędzierzyn-Koźle na kwotę 227 705,97 zł. 

3) rozstrzygnięto przetarg na rozwój infrastruktury wodno-kanalizacyjnej w rejonie 
ulic Maczka, Andersa, Frankla oraz Skowrońskiego w Prudniku. W dniu 
22.04.2025 r. podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Robót Drogowych 
„Prószków” Sp. z o.o., ul. Wiejska 6, 46-060 Folwark na kwotę 5 043 000,00 zł. 

4) otwarto przetarg na: przebudowa i rozbudowa budynku mieszkalnego w ramach 
zadania „NieSamiDzielni – rozwój usług społecznych oraz wspierających osoby 
niesamodzielne – III edycja”. Trwa procedura sprawdzania i oceny ofert. 
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5) ogłoszono i otwarto przetarg na: budowę drogi wraz z infrastrukturą techniczną 
na terenach inwestycyjnych – ul. Meblarska w Prudniku (Etap III). Trwa procedura 
sprawdzania i oceny ofert.  

6) w dniu dzisiejszym zostanie ogłoszony przetarg na: zbieranie, transport i 
zagospodarowanie odpadów powstałych w wyniku powodzi we wrześniu 2024 r. 
w Gminie Prudnik. Planowany termin otwarcia ofert 07.05.2025 r. 

7. Jak już wcześniej informowałem  Gmina Prudnik Decyzją Ministra Spraw 
Wewnętrznych i Administracji nr 18/R/25 z 6 marca 2025 roku,  otrzymała z Rządowej 
Agencji Rezerw Strategicznych blisko 140 ton węgla kamiennego z przeznaczeniem 
między innymi dla powodzian. Opał jest zmagazynowany na placu  węglowym Zakładu 
Energetyki Cieplnej przy ul. Zielonej 1 i jest dystrybuowany przez pracowników Urzędu 
Miejskiego dla osób uprawnionych tj powodzian w formie darowizny. Gmina pokrywa 
również koszt transportu. Węgiel otrzymaliśmy za darmo ponosząc około 20 000 zł za 
transport z województwa  podlaskiego z magazynów RARS  do Prudnika.  
8. 24 kwietnia uczestniczyłem w sesji Rady Powiatu, na której omawiana była kwestia 
budowy sztucznego lodowiska przez Powiat.  Uczestnicząc w dyskusji zadeklarowałem, 
że Gmina Prudnik jest gotowa partycypować w kosztach funkcjonowania lodowiska. 
Szczegóły naszego udziału w tym przedsięwzięciu zostaną ustalone w porozumieniu 
zawartym pomiędzy Powiatem prudnickim, a Gminą Prudnik.  
9. W minioną sobotę, 26 kwietnia, w ramach projektu „Aktywni razem”, odbył się 
jubileuszowy X Turystyczny Rajd Rowerowy „Śladami Franciszka Surmińskiego i 
Stanisława Szozdy – legend polskiego kolarstwa”. Wydarzenie zostało zorganizowane 
przez Agencję Sportu i Promocji w Prudniku i zgromadziło licznych uczestników z 
regionu oraz gości z zagranicy. Z uwagi na ogłoszoną przez Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej żałobę narodową po śmierci papieża Franciszka, wydarzenie 
odbyło się w zmienionej, bardziej stonowanej formule. Na rozpoczęcie rajdu jego 
uczestnicy uczcili pamięć Ojca Świętego minutą ciszy, oddając wyraz szacunku dla jego 
osoby i posługi. 
Rajd zorganizowano w ramach projektu „Aktywni razem”, realizowanego ze środków 
Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad w ramach programu INTERREG 
CZECHY – POLSKA 2021–2027. 
Honorowy patronat nad wydarzeniem objęli Wojewoda Opolska, Pani Monika Jurek, 
oraz Marszałek Województwa Opolskiego, Pan Szymon Ogłaza. 
10.1. W ramach ostatniego naboru Funduszu Małych Projektów Euroregionu Pradziad 
zatwierdzone zostały kolejne wnioski złożone przez Agencję Sportu i Promocji w 
Prudniku oraz Gminę Prudnik: 
Sploty kultury - projekt realizowany będzie we współpracy z partnerskim miastem 
Bruntál (Czechy). W ramach działań zaplanowanych w Prudniku przygotujemy i wydamy 
materiały promocyjne, które pomogą w budowaniu pozytywnego wizerunku współpracy 
transgranicznej i wspólnego dziedzictwa kulturowego. Projekt realizowany będzie od 
kwietnia 2025 roku do marca 2026 roku.  
10.2. Aktywni razem 2 - to kontynuacja udanego projektu realizowanego wcześniej z 
miastem Krnov, który zachęca mieszkańców Prudnika i czeskiego Krnova do wspólnego 
spędzania czasu na sportowo! W planie jest 6 wydarzeń sportowo-rekreacyjnych, w 
których wezmą udział zawodnicy z Polski i Czech. Będą to m.in.: 
- Sportowa Środa – dzień pełen aktywności i gier 
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- Półmaraton Górski 
- Mikołajkowe Zawody Pływackie 
- Turniej Tenisa Stołowego 
- Turniej Tenisa Ziemnego 
- Turniej Streetballa 
Planowany termin realizacji to: sierpień 2025 r. – lipiec 2026 r.  
10.3. Ponadto, Gmina Prudnik została partnerem w projekcie „Edukacja nie zna granic”, 
którego wnioskodawcą jest miasto Bruntál. Projekt ten zakłada szereg działań 
edukacyjnych i integracyjnych, mających na celu zbliżenie dzieci i młodzieży z obu stron 
granicy oraz rozwijanie wspólnych kompetencji. Realizacja powyższych inicjatyw będzie 
możliwa dzięki dofinansowaniu z Funduszu Małych Projektów Euroregionu Pradziad, 
który wspiera lokalne działania transgraniczne w ramach Programu Interreg Czechy–
Polska. 
11. Przed nami 26. edycja Wystawy Twórców Ludowych i Rzemiosła Artystycznego 
Pogranicza Polsko-Czeskiego. Tegoroczne wydarzenie, stanowiące kontynuację naszej 
wieloletniej tradycji, odbędzie się na torach łuczniczych przy hali sportowej Obuwnik, 
pod namiotami w dniach 6-8 czerwca 2025 r. Wystawa Twórców Ludowych i Rzemiosła 
Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego organizowana jest w ramach projektu 
„Ludowi artyści dla tradycji”, który realizowany jest ze środków Funduszu Małych 
Projektów w Euroregionie Pradziad z programu INTERREG CZECHY-POLSKA 2021-
2027. Obecnie prowadzony jest nabór wystawców. 
12. W związku z nadchodzącym sezonem wiosennym, Agencja Sportu i Promocji w 
Prudniku przeprowadziła kompleksowe prace przygotowawcze na placach zabaw oraz 
boiskach sportowych administrowanych przez jednostkę. 
Na placach zabaw dokonano wymiany piasku w piaskownicach, a także wykonano 
prace porządkowe i przeglądy techniczne urządzeń rekreacyjnych. Wszystkie działania 
miały na celu zapewnienie bezpieczeństwa użytkowników oraz odpowiednich warunków 
do zabawy na świeżym powietrzu. 
Równocześnie, w ostatnich tygodniach zrealizowano niezbędne prace pielęgnacyjne na 
boiskach piłkarskich zlokalizowanych przy ul. Włoskiej w Prudniku, w Moszczance oraz 
w Łące Prudnickiej. Zakres prac obejmował m.in. piaskowanie i aerację nawierzchni, co 
ma na celu poprawę jej jakości i przygotowanie do intensywnej eksploatacji w sezonie 
sportowym. 
13. Do publicznej wiadomości przekazany został program DNI PRUDNIKA 2025, które 
odbędą  się w  sobotę, 5 lipca, na prudnickim  Rynku:  
 PROGRAM KONCERTÓW  
16:00 Dziecięca i Młodzieżowa Estrada Prudnicki Ośrodek Kultury 
16:30 African Music School 
17:30 Kacper Hta 
18:30 ZBUKU 
19:30 KOMBI Łosowski 
21:00 Lady Pank 
 WSTĘP WOLNY 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Wiceprzewodniczący Stanisław Mięczakowski 
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- Radny Edward Mazur 
- Radny Grzegorz Jędrzej 
- Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak 
- Radny Edward Mazur 
- Radny Łukasz Karpowicz 
/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 
 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 
sesjami. 
Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Prudniku  z działań podejmowanych 
w okresie od 28 marca 2025 r. do  28 kwietnia 2025 r. Z ważniejszych spraw należy 
wymienić: 
1. W dniu 28 marca 2025 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 
ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady 
Miejskiej w Prudniku podjęte na XVIII sesji Rady z dnia 27 marca 2025 r., celem 
przekazania ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 
2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym 
przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w 
Prudniku złożone na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.  
3. 17.04.2025 wpłynął wniosek Zarządu Powiatu w Prudniku o podjęcie inicjatywy w 
sprawie przyjęcia przez Radę Miejską w Prudniku uchwały dotyczącej oznaczenia 
miejsca pamięci w celu upamiętnianie ofiar Tragedii Górnośląskiej (pismo do wglądu w 
Biurze Rady). 
4. W dniu 17.04.2025 r. do Radny Miejskiej wpłynął wniosek Pana Ryszarda Jelonka o 
możliwość uczestniczenia w sesji majowej i zabrania głosu w sprawie muru przy ul. 
Nyskiej (do wglądu w Biurze Rady)  
5. 22.04.2025 r. do Biura rady wpłynęło zawiadomienie o sposobie załatwienia 
przekazanej skargi. (do wglądu w Biurze Rady) 
 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
W programie esesja znalazły się odpowiedzi na interpelacje radnych:  
 a) 34/2025 interpelacja radnej Renaty Hedy w sprawie informacji na temat tego czy 
obecne stawki czynszu w mieszkaniach komunalnych w Prudniku wystarczaj a na 
utrzymanie gminnego zasobu mieszkaniowego 
 b) 57-2025 interpelacja radnego Bartosza Trytka w sprawie konieczności 
przeprowadzenia przeglądu stanu technicznego komórek gospodarczych znajdujących 
się na ulicy Młyńskiej 33-39 w Prudniku 
 c) 59-2025 interpelacja radnego Andrzeja Włoska w sprawie posadowienia fotoradaru 
na drodze krajowej nr 41 w miejscowości Rudziczka przed przejściem dla pieszych 
 d) 61-2025 interpelacja radnego Mieczysława Partycznego w sprawie wód opadowych 
z lasu na terenie Wieszczyny 
 e) 62-2025 interpelacja radnego Zygmunta Trojniaka w prawie aktualnego stanu 
realizacji programu pn. Projekt OZE w Zakładzie Energetyki Cieplnej w Prudniku 
 f) 63-2025 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie remontu wyrw przy ul. 
Zamkowej w Łące Prudnickiej 
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 g) 64-2025 interpelacja radnego Łukasza Karpowicza w sprawie usytuowania na 
terenie miasta podajników woreczków na psie odchody 
 h) 65/2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie nielegalnych 
wysypisk śmieci na terenie miasta 
 i) 66-2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie problemów 
związanych z zimną woda na krytym basenie w Prudniku 
 j) 68-2025 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie nielegalnych wysypisk 
śmieci na terenie gminy 
 k) 70-2025 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie wykonania przejść dla 
pieszych na drodze krajowej DK40, w miejscowości Łąka Prudnicka 
W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak 
- Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak 
- Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej Stanisław Polasz 
- Radna Renata Heda 
/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/ 
 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Łukasz Karpowicz 
- Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak 
- Radny Marek Bień 
- Wiceprzewodniczący Stanisław Mięczakowski 
- Radny Paweł Licznar 
- Radny Wiesław Zawiślak 
- Radny Bartosz Trytek 
- Radny Grzegorz Jędrzej 
- Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek 
- Radny Edward Mazur 
- Radny Ireneusz Licznar 
- Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak 
- Radny Leszek Czereba 
/zgodnie z pkt 5 transkrypcji/ 
 
6. Informacja z działalności rzeczowej i finansowej Prudnickiego Ośrodka Kultury i 
Biblioteki Publicznej w tym: 
 a) z działalności Prudnickiego Ośrodka Kultury (druk nr 232) 
Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Prudnickiego Ośrodka Kultury (druk nr 232) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
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Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 
 
 b) z działalności Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w Prudniku (druk nr 233) 
Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Prudniku (druk nr 233) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 
 
 c) z działalności Kina Diana w Prudniku (druk nr 234) 
Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Kina Diana w Prudniku (druk nr 234) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
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ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 
 
7. Sprawozdanie z działalności rzeczowo - finansowej Agencji Sportu i Promocji w 
Prudniku za rok 2024 (druk nr 235) 
Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdania z działalności rzeczowo - finansowej Agencji Sportu i promocji w 
Prudniku za rok 2024 (druk nr 235) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
8. Ocena zasobów pomocy społecznej (druk nr 236) 
Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  
Głosowano w sprawie: 
Ocena zasobów pomocy społecznej (druk nr 236) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
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Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 
 
9. Sprawozdanie z realizacji zadań zawartych w Gminnym Programie Wspierania 
Rodziny dla Gminy Prudnik za rok 2024 (druk nr 237) 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Leszek Czereba 
- Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk 
/zgodnie z pkt. 9 transkrypcji/ 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań zawartych w Gminnym Programie Wspierania 
Rodziny dla Gminy Prudnik za rok 2024 (druk nr 237) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 
 
10. Gospodarka finansowa: 
 a) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025-2029 (druk nr 238) 
Głosowano w sprawie: 



14 
 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025-2029 (druk nr 238) 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz 
Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 
Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Bartosz Trytek, Jacek 
Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zygmunt Trojniak 
BRAK GŁOSU (2) 
Renata Heda, Grażyna Hołda 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/210/2025 zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025-2029 
została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 
 
 b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok (druk nr 
239) 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Łukasz Karpowicz 
- Wiceprzewodniczący Stanisław Mięczakowski 
/zgodnie z pkt. 10 b transkrypcji/ 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok (druk nr 239) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/211/2025 w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 
 
11. Gospodarowanie mieniem: 
 a) Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2025 - 2030 (druk nr 240) 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Kierownik Działu Eksploatacji i Zasobów Mieszkaniowych Dariusz Broj 
/zgodnie z pkt. 11a transkrypcji/ 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Autopoprawka w zakresie nazw ulic w załączniku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
PRZECIW (1) 
Zygmunt Trojniak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Prudnik na lata 2025 - 2030 (druk nr 240) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
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Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/212/2025 w sprawie wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2025 – 
2030 została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 
 
 
 b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
użytkowych wchodzących w skład lokalowego zasobu Gminy Prudnik (druk nr 240a) 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
użytkowych wchodzących w skład lokalowego zasobu Gminy Prudnik (druk nr 240a) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/213/2025 zmieniającej uchwałę w 
sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych wchodzących w skład lokalowego 
zasobu Gminy Prudnik została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 
 
 c) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
użytkowych i budynków użytkowych oraz zasad dzierżawy nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Prudnik położonych na obszarze Specjalnej Strefy Ekonomicznej (druk 
nr 241) 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
użytkowych i budynków użytkowych oraz zasad dzierżawy nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Prudnik położonych na obszarze Specjalnej Strefy Ekonomicznej (druk 
nr 241) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
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Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/214/2025 zmieniającej uchwałę 
w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych i budynków użytkowych oraz zasad 
dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Prudnik położonych na 
obszarze Specjalnej Strefy Ekonomicznej została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 
 
 d) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy (druk nr 242) 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy (druk nr 242) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/215/2025 w sprawie wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 
została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 
 
 e) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie obciążenia nieruchomości 
służebnością gruntową (druk nr 243) 
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie obciążenia nieruchomości 
służebnością gruntową (druk nr 243) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych  
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/216/2025 uchylającej uchwałę 
w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 
 
 f) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę powierzchni reklamowej w holu 
Krytej Pływalni Sójka (druk nr 244) 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę powierzchni reklamowej w holu Krytej 
Pływalni Sójka (druk nr 244) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/217/2025 w sprawie oddania 
w dzierżawę powierzchni reklamowej w holu Krytej Pływalni Sójka została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 
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 g) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę powierzchni reklamowej w holu 
Krytej Pływalni Sójka (druk nr 245) 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę powierzchni reklamowej w holu Krytej 
Pływalni Sójka (druk nr 245) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/218/2025 w sprawie oddania 
w dzierżawę powierzchni reklamowej w holu Krytej Pływalni Sójka została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 
 
 h) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 
Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 246) 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej 
7 w Prudniku (druk nr 246) 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, 
Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Stanisław Mięczakowski 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/219/2025 w sprawie oddania 
w najem części hali sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku została podjęta. 
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/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 
 
12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 a) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii kolejowej 
nr 137 (magistrala podsudecka) strategicznej dla rozwoju województwa opolskiego 
i południowo - zachodniej Polski (druk nr 247) 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii kolejowej nr 
137 (magistrala podsudecka) strategicznej dla rozwoju województwa opolskiego 
i południowo - zachodniej Polski (druk nr 247) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/220/2025 w sprawie przyjęcia apelu 
w sprawie modernizacji linii kolejowej nr 137 (magistrala podsudecka) strategicznej dla 
rozwoju województwa opolskiego i południowo - zachodniej Polski została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 
 
 b) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie gminy Prudnik Programu pn. 
„Prudnicka Karta Mieszkańca” (druk nr 248) 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie gminy Prudnik Programu pn. 
„Prudnicka Karta Mieszkańca” (druk nr 248) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
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Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/221/2025 w sprawie wprowadzenia 
na terenie gminy Prudnik Programu pn. „Prudnicka Karta Mieszkańca” została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 
 
 c) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Prudnickiej Rady 
Seniorów i nadania jej Statutu (druk nr 249) 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Prudnickiej Rady Seniorów 
i nadania jej Statutu (druk nr 249) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/222/2025 zmieniająca uchwałę 
w sprawie powołania Prudnickiej Rady Seniorów i nadania jej Statutu została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 
 
 d) Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej w Prudniku 
(druk nr 250) - inicjatywa uchwałodawcza grupy radnych (punkt zdjęto z porządku 
obrad) 
 
 e) Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 
Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 251) 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radna Aneta Samotus 
/zgodnie z pkt. 12e/ 
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Rady 
Miejskiej w Prudniku (druk nr 251) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/223/2025 w sprawie powołania 
stałej Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Rady Miejskiej w Prudniku została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 
 
 f) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 252) 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
 
Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIX/224/2025 w sprawie rozpatrzenia 
petycji została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 
 
 g) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 253). 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 
Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek, Wiesław 
Zawiślak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Fejdych 
Uchwała nr XIX/225/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 
 
13. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji 
W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Grzegorz Jędrzej 
- Radna Renata Heda 
- Radny Rafał Bolibrzuch 
- Radny Bartosz Trytek 
- Radny Witold Rygorowicz 
- Wiceprzewodniczący Stanisław Mięczakowski 
- Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak 
- Radny Andrzej Włosek 
- Radny Wiesław Zawiślak 
- Radny Mieczysław Partyczny 
- Radna Aneta Samotus 
- Wiceprzewodniczący Stanisław Mięczakowski - (Ad Vocem) 
- Radny Grzegorz Jędrzej 
/zgodnie z pkt 13 transkrypcji/ 
 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Zygmunt Trojniak zakomunikował 
zamknięcie XVIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 
Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał 
pozostaje 
w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 
 
 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Prudniku 

Zygmunt Trojniak 
 
 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.p 


